
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY 

ZŠ ŘEČANY NAD LABEM  

DNE 10. 10. 2017 

 
Přítomni:   Mgr. Zemánek, Mgr. Doubravová, Mgr. Vohralíková, Ing. Matoušková,  

                    pí. Nedbalová, pí. Navrátilová 

 

Omluveni:  pí. Teplá 

Program:  
                   1. Výroční zpráva za rok 2016/2017 

                   2. Informace o dokumentech ZŠ 

                   3. Informace o zahájení nového školního roku 2017/2018  

                   4. Různé, diskuze  

 

1. Výroční zpráva 
 

     Ředitel školy Mgr. Zemánek seznámil přítomné s Výroční zprávou za rok 2016/2017.   

Všichni přítomni Výroční zprávu schválili. 

 

2. Informace o dokumentech ZŠ 

     Ředitel školy Mgr. Zemánek a zástupkyně ZŠ Mgr. Doubravová podali informaci o dalších 

dokumentech ZŠ. Všechny dokumenty jsou na webových stránkách školy.  

 

 Školní řád – došlo k doplnění a změně Školního řádu – používání mobilních telefonů, 
oblečení a chování žáků. 

 Inspekční zpráva - pan ředitel informoval o inspekční činnosti v lednu 2017 a následně 

seznámil všechny s inspekční zprávou. 

 

Paní ZŘŠ seznámila přítomné s dalšími dokumenty: 

 Minimální preventivní program (zpracovala Mgr. Banková) 

 Plán environmentální výchovy (zpracovala Ing. Pušová) 

 Plán ICT (zpracovala Mgr. Doubravová) 

 Rámcový plán práce na školní rok 2017/2018   
           
3. Informace o zahájení školního roku 
 

     Mgr. Zemánek informoval přítomné o zahájení školního roku. Seznámil je s personálním 

obsazení školy. Informoval o nástupu nových pedagogů –  pí. učitelek -  Stloukalové (TV), 

Boserle (F,D), Obešlové (4.A), Pencové (5.tř.), vychovatelek – B.Šancové, L. Šenkové. 

   Od letošního roku začala pracovat tři oddělení školní družiny. 

    V současné době máme 237 žáků.   

Od září máme bezhotovostní placení stravného, družiny a MŠ. V souvislosti s tím, byly 

upraveny i vnitřní řády ŠJ, ŠD, MŠ. 

    Mgr. Zemánek informoval o zapojení ZŠ a MŠ do programu ŠABLONY (školní asistenti 

ZŠ a MŠ, proškolování pedagogů, Čtenářský klub, Klub zábavné logiky, doučování žáků, 

setkávání s odborníky a rodič v MŠ). Projekt pomůže vybavenosti školy.  
    
 

 



4. Různé, diskuze 
 

- p. ředitel poděkoval rodičovské organizaci za finanční příspěvek, obci Kladruby a Trnávka 

za finanční dary 

- pí. ředitel informoval o závěrech hygienické kontroly 

- pí. starostka informovala o záměrech obce (výměna oken a dveří u tělocvičny) 

- p. ředitel oznámil výhodnou změnu telefonního operátora pro školu  

- pí. zástupkyně Doubravová poděkovala všem za práci ve školské radě a oznámila, že 

v letošním roce proběhnou volby do ŠR  

- pí. starostka informovala, že v rámci GDPR nařízení evropské komise by měla mít ZŠ 

pověřence pro ochranu osobních údajů. Tuto fci bude pro obec a ZŠ vykonávat p. Tkáč. 

 

 

Zapsala:  Mgr. Jana Vohralíková 

 

 

 

 


